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Št.: 900-1/2025/3 
Datum: 17. 2. 2025 
 

ZAPISNIK 2. SEJE SVETA STARŠEV 
 
V ponedeljek, 17. 2. 2025 ob 16:30 uri je bila 2. redna seja Sveta staršev. 
 
Seje so se udeležili: Roman Čuk, Tjaša Krmelj Hlača, Miha Udovič, Anja Kovšca Kosovel, Barbara 
Vetrih Bolčina, Uroš Martinuč, Ivan Štemberger, Nevenka Meklav, Miro Teinovič, Nives Koren, 
Miha Štrukelj. 
 
Ostali prisotni: ravnatelj Alojzij Adamič, pomočnice ravnatelja so opravičile odsotnost: Mateja 
Kete Černe, Marjeta Bratož, Petra Rijavec, Anja Frank. 
 
Odsotni predstavniki Sveta staršev: Ana Rosa, Sara Premen Kobal, Aleš Kodele opr., Jana Bilc, 
Petra Pegan, Mateja Golob, Eva Čelhar, Lucija Kosmač, Maša Jelušič, Katarina Kovač Poje – 
opr., Nermina Vehabović, Branka Projcheska, Robert Šajn, Vinko Petrović,– opr., Vida 
Lavrenčič – opr, Simona Stopar, Alenka Mravlje - opr., Maja Kebe. 
 
Opravičilo za odsotnost so poslali 5 članov in pomočnice ravnatelja. 
 
Prisotnih 11 članov Sveta staršev 
 
 
Predlagani dnevni red so člani prejeli z vabilom: 
 

1. Pregled in potrditev dnevnega reda 

2. Pregled in potrditev zapisnika 1. redne seje Sveta staršev 

3. Predlog spremembe v poslovniku Sveta staršev, da lahko kandidati kandidirajo v Svet 

zavoda največkrat dvakrat (kot določa zakon o ustanovitvi javnega zavoda) 

4. Imenovanje komisije za izvolitev predstavnikov staršev v Svet zavoda 

5. Volitve predstavnikov staršev v svet zavoda 

6. Obvestilo ravnatelja (uporaba telefonov, idr,..) 

7. Razno 

 

Predsednik Sveta staršev, gospod Miro Teinovič pozdravi prisotne na sestanku. Prisotni 
ugotavljajo, da so nesklepčni, ker na sestanku ni prisotnih dovolj predstavnikov. Sklepe se 
lahko sprejme šele po 30. minutah. 
 
Točka 1 – Pregled in potrditev dnevnega reda 
Pri pregledu dnevnega reda so navzoči opozorili na 3. točko: »Predlog spremembe v 
poslovniku Sveta staršev, da lahko kandidati kandidirajo v Svet zavoda največkrat dvakrat 
(kot določa zakon o ustanovitvi javnega zavoda)«, ki je brezpredmetna, saj je sprememba že 
urejena in zapisana v Poslovniku Sveta staršev CIRIUS Vipava, na zadnji strani, kjer so bili 
sprejeti Sklepi o spremembah in dopolnitvah pravilnika, z dne 24. 3. 2021. Zato se ta točka iz 
dnevnega reda izloči, se je ne obravnava. Nov predlagan dnevni red sestanka je: 
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1. Pregled in potrditev dnevnega reda 

2. Pregled in potrditev zapisnika 1. redne seje Sveta staršev 

3. Imenovanje komisije za izvolitev predstavnikov staršev v Svet zavoda 

4. Volitve predstavnikov staršev v svet zavoda 

5. Obvestilo ravnatelja (uporaba telefonov, idr,..) 

6. Razno 

 
Sklep številka 1: 
Po 30. minutah, Svet staršev CIRIUS Vipava (11 glasov ZA, 0 PROTI) soglasno potrdi, nov 
spremenjen dnevni red. 
 
Točka 2 - Pregled in potrditev 1. redne seje Sveta staršev 
Na zapisnik 1. redne seje Sveta staršev ni bilo pripomb. 
 
Sklep številka 2:  
Po 30. minutah, Svet staršev CIRIUS Vipava (11 glasov ZA, 0 PROTI) soglasno potrdi zapisnik 
1. seje. 
 
Točka 3 - Imenovanje komisije za izvolitev predstavnikov staršev v Svet zavoda in 
Točka 4 - Volitve predstavnikov staršev v svet zavoda 
 
Predsednik Sveta staršev ugotovi, da sta pravočasno prišli 2 kandidaturi (Predlog in Izjava), za 
predstavnike staršev v Svetu zavoda CIRIUS Vipava, za obdobje 2025-2029.  
V Svetu zavoda so 3 predstavniki staršev. Prisotni na sestanku so enotni, da ni pogojev, tako 
za imenovanje komisije za izvolitev novih predstavnikov staršev v Svet zavoda CIRIUS Vipava, 
kot tudi ne za volitve. Ni dovolj kandidatur, kot tudi ne prisotnih na sestanku (potrebno 
najmanj 50%). Kot piše v Aktu o ustanovitvi in Poslovniku sveta staršev, de potrebno volitve 
izpeljati na način, da glasuje vsaja polovica članov in volitve se ponavljajo toliko časa, dokler 
se to ne doseže.  
Prisotne je zanimalo kdaj je potrebno določiti nove člane. Ravnatelj pove, da marca 2025 
preneha mandat trenutnemu sestavu Sveta zavoda.  
Prisotni so razmišljali, da bi mogoče prisotnost povečali s sestankom na daljavo (ZOOM) in bi 
lahko izpeljali volitve preko spleta. Ravnatelj se bo pozanimal pri pravni službi zavoda, če je 
to mogoče. 
Predlog Sveta staršev je, da se vsem staršem ponovno pošlje vabilo za kandidaturo za 
predstavnika staršev v Svetu zavoda CIRIUS Vipava s prilogami in se jih še enkrat opomni en 
dan pred potekom roka. 
 
Noben sklep ni bil sprejet.  
 
Točka 5 - Obvestilo ravnatelja (uporaba telefonov, idr,..), samo seznanitev 
 
V CIRIUS Vipava deluje sistem, da imajo celodnevno vključeni učenci osebne telefone 
spravljene na oddelku zdravstvene nege. Dobijo jih zvečer, ko pokličejo starše. Dnevno 
vključeni učenci pa imajo svoje telefone v torbah in jih uporabljajo med glavnim odmorom 
(poslušanje glasbe, igrice.…). Celodnevno vključeni so bili mnenja, da bi tudi oni morali imeti 
telefone med odmorom. Najprej je bila dilema, nato je padla odločitev, da ostane, kot je, ker 



 
 
 

3 
 

problem uporabe telefona med učenci ni velik, lahko dnevno vključeni učenci med glavnim 
odmorom poslušajo glasbo na telefonu, drugače pa je telefon pospravljen v torbi.  
 
Noben sklep ni bil sprejet.  
 
Točka 6 - Razno 
 
Ravnatelj pove, da je ustanova pred novim letom razpisala delovno mesto za kliničnega 
psihologa in logopeda. Kandidatko za kliničnega psihologa je ustanova dobila, za kliničnega 
logopeda pa ne. Za specializacijo kliničnega psihologa se je odločila že zaposlena v ustanovi, ki 
izpolnjuje vse pogoje. Potrebno pa je vedeti, da bo v času specializacije veliko časa na kroženju, 
4 dni v tednu in le 1 dan v tednu bo prisotna v matični ustanovi. Poleg tega je to tudi finančni 
zalogaj za ustanovo. Starše je zanimalo, če mora kandidatka podpisati tudi pogodbo, da bo 
potem to delo opravljala v CIRIUS Vipava. Ravnatelj pove da ja, da je potem to obdobje, vsaj 
dvakratnik trajanja specializacije. Kandidata za specializacijo klinične logopedije pa ustanova 
ni našla, zunanjih kandidatov ni, notranji pa, ali še ne izpolnjujejo pogojev, ali so že v letih in 
bi ob zaključku specializacije že preveč približali upokojitvi. Prisotne je zanimalo, če bi lahko 
občina pomagala z razpisom štipendije za logopeda, kot so to že izvedli v občini Ajdovščina. 
Ravnatelj pove, da to, v občini Vipava še ni praksa. 
Ravnatelj seznani prisotne, da je ustanova našla kuharja, kar je razveseljivo. Zaposlil se bo s 1. 
marcem 2025, ima že izkušnje v kuhinjah iz različnih javnih ustanov. Za popolnitev in popolno 
zasedbo bi potrebovali še enega. 
Varstvo ob četrtkih poteka, sproti je potrebno ugotavljati in zagotavljati pogoje za izvedbo, 
načeloma ni težav. 
Projekt novogradnja se nadaljuje, narejeni so bili novi koraki v smeri pridobivanja raznih 
dovoljenj. 
Odprla se je nova možnost za nekaj dodatnih prostorov na območju ustanove, za obstoječo 
stavbo, kjer je sedaj kolesarnica. Trenutno potekajo dogovori in ustanova čaka na odobritev 
ustanovitelja, da bi lahko začeli s postopki pridobivanja dokumentacije. V najboljšem primeru 
bi bili prostori pripravljeni za uporabo v začetku šolskega leta 2026/27. 
Prisotni starši so tudi povedali, da so v kontaktu s straši, ki bi potrebovali vpis za svojega otroka 
v naslednjem šolskem letu, pa jih CIRIUS Vipava odklanja zaradi prostorske stiske. Ravnatelj 
pove, da ni čisto tako, da sicer je prostorska stiska in je potrebno v skupinah zagotavljati nek 
nivo dela, poleg tega pa je potrebno tudi upoštevati spremembo ustanovitvenega akta v 4. 
členu (namen ustanovitve), kjer piše, da je za gibalno ovirane. 
Prisotne je zanimalo, če je bilo kaj narejenega, da bi se ta določba spremenila. Zaenkrat ne. 
Ravnatelj pove, da je v tem trenutku več kot polovica takih, ki niso gibalno ovirani. Za že 
vključene ni problem, problem bo nastal ob vključevanju, vpisu novih učencev.  
Ravnatelj pove, da se ustanova trudi za nove programe (enakovredni izobrazbeni standard za 
gibalno ovirane). Predstavniki staršev so mnenja, da bi moral biti ta program za vse, ne samo 
za gibalno ovirane. Potreb za tovrstno vključitev je veliko. 
Predsednika Sveta staršev je še zanimalo glede varstva med počitnicami in bojazni, da bi bilo 
preveč prijav, ker je varstvo subvencionirano. Ravnatelj pove, da teh težav ustanova trenutno 
ne zaznava.  
Prisotne ja zanimalo, kako se preverja požarno varnost ali se izvaja požarne vaje. Ravnatelj 
pove, da je požarna vaja enkrat letno. Da se pripravlja požarni elaborat, trenutno je ustanova 
v fazi zbiranja ponudb. 
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Starši so izpostavili problem odprtih vikendov, varstvo med vikendi. Želeli bi si varstva vsaj en 
vikend na mesec in med daljšimi prazniki. Ravnatelj je rekel, da bodo predlagano upoštevali in 
naredili urnik odprtosti ustanove, glede na zmožnosti. 
 
Seja Sveta staršev se je zaključila ob 18.40. 
 
 
Zapisala: 
Tatjana Pregeljc, tajnik VIZ VI 

Miro Teinović,  
predsednik Sveta staršev 
 
 


